活在生命的交通里(参)

Living in the Fellowship of Life (III)

伍 信徒对生命交通的责任

V. The Believers' Responsibilities toward the Fellowship of Life

一 要继续

A. Continuing Steadfastly

- (一) "都继续在…交通里。"行传二章四十二节原文。
- 1. "They continued steadfastly in...the fellowship" (Acts 2:42).

我们一得着主的生命,就进到主生命的交通里。从这时起,我们就该继续活在这生命的交通里,就该负责使自己在这生命的交通里不至中断。

As soon as we receive the Lord's life, we enter into the fellowship of His life. Henceforth, we should continue to live in the fellowship of life. We are responsible for not breaking the fellowship of life.

二 要顺服恩膏的教训

B. Obeying the Teaching of the Anointing

- (一)"你们要按这恩膏的教训,住在主里面。"约壹二章二十七节。
- 1. "Even as it has taught you, abide in Him" (1 John 2:27).

我们要继续在主生命的交通里,就必须按着恩膏的教训,住在主里面,就必须顺服恩膏的教训。我们在前一题已经看过,恩膏的教训就是圣灵在我们里面的运行。我们要顺服圣灵在我们里面的运行,按 着这运行住在主里面,使我们能继续不断的活在主生命的交通里。我们一不顺服圣灵的运行,我们和 主的交通就中断了。

If we want to continue in the fellowship of the Lord's life, we must abide in the Lord, according to the teaching of the anointing. We must obey the teaching of the anointing. In the previous chapter we saw that the teaching of the anointing is the operation of the Holy Spirit in us. We must obey the Holy Spirit's operation in us and abide in the Lord according to this operation. In this way we can live in the fellowship of the Lord's life without interruption. As soon as we disobey the operation of the Holy Spirit, however, our fellowship with the Lord will be broken.

三 要行在光中

C. Walking in the Light

- (一)"我们若在光中行,如同神在光中,就彼此相交。"约壹一章七节原文。
- 1. "If we walk in the light as He is in the light, we have fellowship with one another" (1 John 1:7).

生命的交通能叫我们进入主的光中,也需要我们行在、活在主的光中。我们必须在主的光中行动生活,才能与主并与圣徒相交,才能维持生命的交通。我们一不活在主的光中,马上就不能与主交通,也不能与属主的人在主的生命里彼此相交。

The fellowship of life brings us into the Lord's light and requires us to live and walk in the Lord's light. We must live and walk in the Lord's light in order to maintain the fellowship of life with the Lord and the saints. As soon as we stop living in the light of the Lord, we lose the ability to fellowship with the Lord, and we will not be able to fellowship with His people in His life.

四 要认罪

D. Confessing Our Sins

(一) "我们若在光中···彼此相交,···耶稣的血也洗净我们一切的罪。···我们若认自己的罪,神···必赦免···洗净···。"约壹一章七至九节原文。

1. "If we walk in the light...we have fellowship with one another, and the blood of Jesus His Son cleanses us from every sin...If we confess our sins, He is faithful and righteous to forgive us our sins and cleanse us" (1 John 1:7, 9).

我们若活在主生命的交通里,我们定规是在主生命的光中。主这生命的光,在祂生命的交通中,要在我们里面使我们看见自己的罪。我们在主生命的交通里,因着主生命的光,一看见一也就是感觉一自己的罪,就要向神承认。我们若肯这样向神认罪,就会使我们的罪蒙神赦免,被神洗净,而使我们更深的进入主生命的交通里;否则,我们的罪就要留在我们身上,而使我们与主的交通中断。

If we live in the fellowship of the Lord's life, we are indeed in the light of life. This light of life causes us to see our sins. Once we see our sins, that is, once we are conscious of them in the fellowship of the light of life, we must confess our sins to God. If we are willing to confess our sins to God, we will be forgiven and cleansed by God. We will then be brought more deeply into the fellowship of the Lord's life. If we do not confess our sins, they will remain with us and cause our fellowship with the Lord to be broken.

陆 生命交通的结果

VI. The Results of the Fellowship of Life

一 得着神的光

A. Obtaining the Light of God

- (一)"神就是光,···我们若说是与神相交,却仍在黑暗里行,就是说谎话,···我们若在光中行,如同神在光中,就彼此相交。"约壹一章五至七节原文。
- 1. "God is light...If we say that we have fellowship with Him and yet walk in the darkness, we lie...But if we walk in the light as He is in the light, we have fellowship with one another" (1 John 1:5-7).

神就是光,我们若与祂相交,就必得着祂的光。所以生命交通的结果,定规叫我们进入神的光中,得着祂的光。我们若在黑暗里,就证明我们与神是没有交通的,或是断了交通的。我们若与神或与神的儿女有交通,我们必定在神的光中。生命的交通与神的光,是不能分开的。在生命的交通里,就必定是在神的光中。不在神的光中,就必定是失去了生命的交通。

God is light. If we fellowship with Him, we will have His light. Therefore, the fellowship of life brings us into the light of God so that we may have His light. Being in darkness is proof that we do not have fellowship with God or that our fellowship has been broken. If we have fellowship with God or with His children, we certainly are in the light of God. The fellowship of life and the light of God cannot be separated. If we are in the fellowship of life, we are in the light of God, we have lost the fellowship of life.

二 得着血的洗净

B. Obtaining the Cleansing of the Blood

- (一)"我们若在光中行,如同神在光中,就彼此相交,祂儿子耶稣的血也洗净我们一切的罪。"约 壹一章七节原文。
- 1. "If we walk in the light as He is in the light, we have fellowship with one another, and the blood of Jesus His Son cleanses us from every sin" (1 John 1:7).

当我们在主生命的交通里,蒙了主生命的光照,看见自己的罪而向神承认的时候,主的血就洗净我们的罪。所以我们得救以后,再得蒙主的血洗净我们的罪,乃是在主生命的交通里得到的。不是我们在得救以后,再犯了罪,随便向神一承认,就得蒙主的血洗净。我们在得救以后犯了罪,要再得蒙主的血洗净,先必须在主生命的交通里得蒙主生命的光照。主血的洗净,不能缺了主生命的交通。没有主生命的交通,我们就不能蒙主生命的光照;没有主生命的光照,我们就不能看见自己的罪而向神承认;我们的罪未经过我们看见而向神承认,就不能得着主血的洗净。因为我们在得救以后所犯的罪,必须经过我们向神承认,才能蒙主血洗净。要向神承认,就必须蒙光照;要蒙光照,就必须活在生命的交通里。所以,乃是生命的交通,使我们得救以后所犯的罪,得着主血的洗净。

In the fellowship of life, if we are enlightened by the Lord's light to see our sins and then confess them to God, the blood of the Lord cleanses us from our sins. Therefore, after we are saved, we can be cleansed from sin by the blood of the Lord in the fellowship of the Lord's life. If our confession lacks the conviction that comes from

the Lord's light, we will not receive the cleansing of the Lord's blood. If we want to receive the cleansing of the Lord's blood, we must be enlightened by the Lord's light of life in the fellowship of the Lord's life. The cleansing of the Lord's blood is not separate from the fellowship of the Lord's life. If we do not have the fellowship of the Lord's life, we cannot be enlightened by the Lord's light of life. If we are not enlightened by the Lord's light of life, we cannot see our sins to confess them to God. If our sins are not seen and confessed, we cannot be cleansed by the Lord's blood. If we sin after we are saved, those sins must be confessed to God in order for us to be cleansed by the Lord's blood. To confess to God we must be enlightened, and to be enlightened we must live in the fellowship of life. Therefore, the sins that we commit after we are saved are cleansed away by the Lord's blood through the fellowship of life.

参读: 圣经要道, 二十二题: 活在生命的交通里

Reference: Crucial Truths in the Holy Scriptures, Vol. 2, Ch. 22 Living in the Fellowship of Life